
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 248
van ORRY VAN DE WAUWER
datum: 3 december 2018

aan BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

Subsidies Pendelfonds  -  Twaalfde oproep (2)

De twaalfde oproep voor subsidies voor het Pendelfonds werd volledig toegespitst op 
maatregelen ter ondersteuning van het fietsverkeer. Voor deze oproep werd in 2,2 
miljoen euro voorzien. Voor diverse Antwerpse bedrijven werden projecten ter waarde 
van 1,07 miljoen euro goedgekeurd. Net zoals in mijn vorige vraag over dit onderwerp 
(schriftelijke vraag nr. 48 van 22 oktober 2018) vraag ik een overzicht van de 186 
binnengekomen aanvragen en de geselecteerde projecten binnen deze twaalfde 
subsidieoproep.

1. Voor hoeveel projecten werd een subsidieaanvraag ingediend? Hoeveel van deze 
projecten werden geselecteerd?

2. Kan de minister een overzicht geven van de geselecteerde projecten en de 
budgettering?

3. Werd het totale vrijgemaakte budget uitgegeven of werd er een reserve gehouden? 
Kan de minister een financieel overzicht geven van de uitgaven en reserves van het 
Pendelfonds per jaar van deze legislatuur?

4. Merkt de minister een evolutie in het soort projecten doorheen de vorige oproepen 
en deze oproep? Zijn er bepaalde soorten investeringen of facilitering die meer 
terugkomen of verminderd zijn?

5. Indien de projecten van de twaalfde subsidieoproep nog in de beoordelingsfase 
zitten, wanneer wordt de bekendmaking van de projecten dan verwacht?



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 248 van 3 december 2018
van ORRY VAN DE WAUWER

1. Zoals eerder al meegedeeld werden er voor de 12de oproep 186 subsidieaanvragen 
ingediend. Deze aanvragen worden momenteel beoordeeld en verwerkt, er kan dus 
nog niet gezegd worden hoeveel bedrijven een subsidie zullen krijgen.

2. Neen, zie antwoord op vraag 1.
 
3. Gelet op het grote aantal subsidieaanvragen mag verwacht worden dat het voorziene 

budget van 2,2 miljoen euro volledig zal toegekend worden. Wat betreft het 
gevraagde overzicht van de uitgaven en reserves van het Pendelfonds per jaar van 
deze legislatuur verwijs ik naar onderstaande tabel.

dotaties tem 2013 26 729 000,00  26 904 600,00  
 vastgelegd* betaald
verrichtingen tem 2013 19 792 054,86  16 638 749,97  
   
beginsaldo 2014 6 936 945,14  10 265 850,03  
dotaties 2014 2 454 000,00   
vastgelegd/betaald 1 586 718,86  1 388 398,35  
   
beginsaldo 2015 7 804 226,28  8 877 451,68  
dotaties 2015 1 648 000,00   
vastgelegd/betaald -1 502 162,02  -197 968,32  
   
beginsaldo 2016 10 954 388,30  9 075 420,00  
dotaties 2016 1 648 000,00   
vastgelegd/betaald 2 359 956,59  751 707,82  
   
beginsaldo 2017 10 242 431,71  8 323 712,18  
dotaties 2017 1 648 000,00   
vastgelegd/betaald 2 544 678,63  1 047 511,12  
   
beginsaldo 2018 9 345 753,08  7 276 201,06  
dotaties 2018 3 370 000,00   
vastgelegd/betaald 4 800 547,58 1 260 084,34  

compensatie naar 
basisbereikbaarheid -4 200 000,00  -4 200 000,00  

13 316 300,66  1 816 116,72  

*er werd rekening gehouden met de schrappingen binnen het jaar



4. Een detailanalyse is door het grote aantal dossiers dat in de loop der jaren werd 
gesubsidieerd (dit loopt in de honderden) onmogelijk. In het algemeen kan wel 
gezegd worden dat bij de recente oproepen zeer veel bedrijven uitsluitend aanvragen 
deden gericht op stimulering van het fietsgebruik (fietsenstallingen, aankoop of 
leasing van fietsen, fietsvergoedingen). Dit wordt de facto bestendigd doordat in de 
12de oproep enkel maatregelen gericht op de fiets kunnen gesubsidieerd worden.

5. De provinciale mobiliteitspunten hebben hun adviezen overgemaakt. De dossiers zijn 
momenteel in behandeling bij het departement Mobiliteit en Openbare Werken. 
Verwacht wordt dat het departement tegen het einde van januari 2019 mij de 
voorstellen en ontwerpen van subsidiebesluiten zal overmaken.


